
 

 KKoommmmuunnssttyyrreellsseennss  ppeennssiioonnäärrssrråådd  
 
 

106 64 Stockholm 
Swedenborgsgatan 20 

Protokoll nr 6 fört vid kommunstyrelsens pensionärsråd sammanträde 
torsdagen den 7 juni 2007 kl. 10.00 – 12.15 
 
 
 
 
Justerat den 8 juni 2007 
 
 
 
 
 
 
Ann-Marie Furumark   Eva Sahlin 
 
 
 
 
 
Ordförande  Ann-Marie Furumark (PRO) 
Vice ordförande  Eva Sahlin (SPF) 
 
 
Ledamöter  Alex Margulies (PRO) 

Bror Lord (PRO)  tom § 10 
Kerstin Svenson (SPRF) 

 
Ersättare  Kurt Blank (PRO) 

Barbro Karlsson (PRO) 
Johnny Dahlin (SPF) 
Olle Eriksson (SPF) 
Kerstin Genell Andrén (SPF) 
Jan Carlsson (SKPF) 
Edmund Gabrielsson (SPRF) 

 
 
Förhinder: Gun Henriksson (PRO), Kerstin Åslund och Mats Danielson (SPF), 
Laila Högdahl (SKPF) samt Berndt Holgersson (RPG) 

 
 

Dessutom var Gunnel Rohlin, Raili Karlsson och Ulla Hirsch närvarande. 
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§ 1 Närvarande 
 
Sekreteraren noterar närvaro. 

 
 
 
§ 2 Val av justerare 

 
Eva Sahlin utses att tillsammans med Ann-Marie Furumark justera 
dagens protokoll. 

 
 
 
§ 3 Anmälan av övriga frågor samt fastställande av dagordning 

 
Inga övriga frågor anmäls och dagordningen fastställs. 

 
 
 
§ 4 Anmälan av protokollsjustering KPR 5/2007-05-10 

 
Anmälan läggs med godkännande till handlingarna. 

 
 
 
§ 5 Anmälan av protokollsjustering ÄN 5/2007-05-22 

 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
 
 
§ 6 Anmälan av protokollsjustering HKR 2/2007-05-09 

 
Anmälan läggs till handlingarna. 

 
 
 
§ 7 Granskning av äldreomsorgen i Östermalms stadsdelsnämnd 
 

Äldreomsorgsinspektören Ulla Hirsch ger kompletterande information 
och svarar på frågor. 
 
Rådet har ingen erinran. 
 

 
 
§ 8 Instruktion för kommunstyrelsens pensionärsråd och 

Instruktion för Stockholms stads äldreombudsman 
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Rådet och förvaltningen är överens om att göra två tteexxttjjuusstteerriinnggaarr 
under rubriken Rådets arbetsformer i instruktion för kommunstyrelsens 
pensionärsråd (Bilaga 1): 
 
- Rådet sammanträder minst sex gånger per år, varav minst en 

tillsammans med representanter för kommunstyrelsen och minst en 
tillsammans med rreepprreesseennttaanntteerr  fföörr äldrenämnden 

 
- Rådets sammanträdesprotokoll justeras av ordförande och 

ytterligare en ledamot. Protokollet skall sändas till 
kommunstyrelsen, äällddrreennäämmnnddeenn m fl. 

 
 

 
§ 9 Överföring av fastigheten Kampementet 4 till Micasa fastigheter i 

Stockholm AB 
 

Rådet har ingen erinran. 
 
 
 
§ 10 ”Avtal, vägen till samverkan?” (Rapport 2007:2) 

 
Punkten utgår vid dagens sammanträde och återkommer senare. 

 
 
 
§ 11 Äldreborgarrådet på besök 
 

Äldreborgarrådet Ewa Samuelsson (kd) och biträdande 
borgarrådssekreteraren Jessica Nyberg besöker rådet. 
 
Samtalet följer punkter som KPR har formulerat avseende: Äldres 
boende, nya riktlinjer för biståndsbedömningen, valfrihet, 
mellanformer, servicehusens utveckling, servicetjänster i form av 
vaktmästareservice, livskvalitet och social gemenskap, lokaler, kultur, 
frivilliga komplement, kompetensutveckling samt äldrenämndens roll. 

 
 
 
§ 12 Förvaltningschefens information 
 

 Remiss till augustinämnden: Valfrihet i äldreboende. KPR får 
underlaget i god tid för eventuella synpunkter. 

 
 Äldreförvaltningen har fått uppdrag att genomföra kompletterande 

upphandling av hemtjänst. Såväl avknoppade som andra har 
möjlighet att lämna anbud. Äldreförvaltningen ansvarar för 
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upphandling av enstaka platser i boende medan SLK ansvarar för 
upphandling av entreprenader. 

 
 På fråga informeras om nya servicenämndens uppgifter 

 
 Utdelas inbjudan till äldreförvaltningens kostseminarier om Mat 

för äldre den 4 och 25 september. Rådet uppmanas anmäla sig! 
 

 Äldrecentrums rapporter 2007:1 – Metodhandledning för att 
utveckla demensvård? samt 2007:5 – Hökarängens närvårdscentral 
utdelades. 

 
 Två grundutbildningar av vårdbiträden – varav en med 

språkförstärkning- finansierade med resterande 
kompetensfondsmedel erbjuds aktuellt. Tyvärr är antalet anmälda 
lågt. Som skäl uppges framförallt kostnader för vikarietäckning. 

 
 Utdelas budgetjämförelser inom äldreomsorgen mellan KF och 

stadsdelsnämnderna 2006 och 2007  
 

 
 
§ 13 Övriga frågor 
 

 Ingen fråga anmäld. 
 

 Ordföranden Ann-Marie Furumark framförde tack för gott samarbete 
inom rådet och tillsammans med förvaltningen samt önskade alla en 
skön sommar, vilket enhälligt återgäldades. 

 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
 
 
Göran W Edenberg 


